
 

 

Uchwała Nr XXIX/270/2021  

Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

z dnia 25 stycznia 2021  

                                                                                                   

w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Miasta Krakowa na renowację gablot 

ogłoszeniowych będących ważnym elementem podwórek osiedli znajdujących się na terenie 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta 
 

 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały nr XCIX/1512/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. w 

sprawie organizacji i zakresu działania Dzielnicy XVIII Nowa Huta w Krakowie (t.j. Dz. Urz. Woj. Mał. z 2019 r. 

poz. 5480, ze zm.) Rada Dzielnicy XVIII Nowa Huta uchwala, co następuje:  

 

§ 1 

 

Wnioskuje się o zabezpieczenie środków w budżecie Miasta Krakowa na renowację 

gablot informacyjnych. Gabloty  informacyjne  stanowią ważny element małej architektury 

nowohuckich podwórek. Wprowadzenie Parku Kulturowego utrwala ich wartość w przestrzeni 

dzielnicy. Aktualnie nie są one wykorzystywane ze względu na ich aktualny stan techniczny. 

Zabezpieczenie środków w budżecie Miasta Krakowa pozwoli na ich renowację i ponowne 

wykorzystanie ich do celów informacyjnych. 
 

§ 2 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 
 
 

     Przewodniczący                                                                                                        

      Rady i Zarządu   

                                                                                           Dzielnicy XVIII Nowa Huta 
                                                                                                    

 

 

     Stanisław Moryc 

 
 
 
 
 
 
 
Uzasadnienie:  
Na osiedlach Szkolnym, Zielonym i Sportowym położone są w przestrzeni stare gabloty 
informacyjne (8 szt.). Jako element małej infrastruktury są wyjątkowo cennym elementem 
nowohuckich podwórek i wpisują się elementarnie w powstały Park Kulturowy Nowa Huta. 
Wymagają one pilnej renowacji. Dzięki odtworzeniu ich i przywróceniu do stanu pierwotnego 
ponownie    będą    skutecznie   służyć   jako    punkt   informacji    pomiędzy   Radą    Dzielnicy 
a mieszkańcami. 


